
  

 
Skolebestyrelsesmøde Alslev skole. 

onsdag den 20/3  2025 fra 16.45 – ca. 18.45 
 

Deltagere: udsendt til alle i bestyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

Fraværende:  

 

Mødeleder: Kenneth 

 

 

Tid Dagsorden Referat 

 
5 min 
 

 
Tjek på referat og dagsorden 

 
Godkendt  

 
15 min. 

 
Status fra: 
Ledelsen:  
SFO: 
 

Der har været afholdt første møde med 
tegnestuen ”Mejeriet”, og der er ved at 
udarbejde forslag til plantegning.  
 
RW orienterer om personalesager. 
 
Der er sat overvågning op i skolegården. 
Det har allerede haft en positiv effekt.  
 
Personalet har valg til SB i år. 
 
Vi skal fra 1. april til at affaldssortere og 
der er sat nye skraldespande op. 
 
Vi skal aflevere høringssvar på den nye 
tildelingsmodel for SFO den 22/4  
 
Vi har mulighed for at være en del af et 
projekt, hvor der kan søges en pulje til en 
madordning. Vi ønsker ikke at være med. 
 
SFO: 
Opstartet med en fast udedag. Det bliver 
fra 1. marts til 1. oktober i første omgang. 
 
Der er ansøgt om byggetilladelse til 
opstilling af 3 legehuse. 
 

 
30 min. 
 

Skoleudviklingssamtalen  RW gennemgår dagsorden og forslag til 
SB’s input til mødet. 
Deltagere til skoleudviklingssamtale: 
Kenneth, Kasper, Sune, Ingelise og Camilla 
 



 
20  min. 

Økonomi skole og SFO RW orienterer om økonomien for 2025 i 
skole og SFO. 
Budget godkendt  
 

15 min Evaluering af workshop - God aften med godt fremmøde 
- Mange gode idéer fra borgerne, som 

politikerne kan arbejde videre med. 
- Måske ikke tydeligt nok, at det var 

borgerne, der skulle gribe idéerne. 
- Mangler tydelig information om, 

hvad politikernes rolle var på dagen 
og hvad der kan forventes 
efterfølgende. 

- Engagementet fra politikerne var 

varierende under de forskellige 

workshops. 

- Nogle politikere viste særlig interesse 

for at lytte til både borgernes input og 

diskussionerne i workshoppen. 

 
15 min Antimobbestrategi  Antimobbestrategien skal opdateres ved 

næste møde.  
 

15 min Evaluering af STEPS og fremvisning - Meget overrasket over, hvor meget 
de havde arbejdet med.  

- Man blev glad af at være her 
- Børnene har glædet sig til at komme 

i skole de dage 
- Nu ved børne og personale hvad det 

er, nu kan det kun blive meget bedre 
næste gang 

- Det var meget positivt 
- Børnene har haft nogle fede dage 
- Stort fremmøde til fremvisningen 
- God idé med åbent hus, så alle 

havde mulighed for at kigge forbi 
- Besked om mødepligt skal ud i 

bedre tid 
- Forslag om at årgangene også 

arbejder på tværs 
 

EVT.    
   
   
   
   

 


